
Verslag 'Veldhoven aan Tafel' 24 mei 2019

Vergadering van 24 mei 2019 van 9.30 - 11.30

Aanwezigen (delegaties vanuit)
. JOVO
» Individuele burger 
» WMO-minima consulent 
. SPGV 
» GGzE De Boei
» Vertegenwoordiger Wijkplatforms 
» Combinatie Jeugdzorg 
» Seniorenraad
» Vertegenwoordiging jeugd- en pleegzorg 
» Vertegenwoordiging Werk en Inkomen en jeugdzorg 
» Wethouder/voorzitter Veldhoven aan Tafel 
» Gemeente Veldhoven (verslag)

Aanwezigen toehoorders/inhoudsdeskundigen 
» Bureau Sociaal Raadslieden 
» Gemeente Veldhoven 
. PvDA
» Senioren Veldhoven 
. CDA

Afwezigen (delegaties vanuit)
» Woondroom 
» Ouderlid CCR idris 18
» PWA-school 
» Sondervick college 
» Cliëntenraad Lunetzorg
» Cliëntenraad Severinus
» Vertegenwoordiging Ergon

1 Opening en mededelingen 
Wethouder heet de aanwezigen van harte welkom bij de vergadering van de brede 
participatieraad Veldhoven aan Tafel'. Er zijn afmeldingen ontvangen van:

- De seniorenraad

Daarnaast verwelkomt de wethouder drie nieuwe personen:
- Een nieuw lid vanuit vertegenwoordiging jeugd- en pleegzorg
- Een nieuw lid vanuit vertegenwoordiging Werk en Inkomen en jeugdzorg
- Een vervangend begeleider van een GGZe cliënt

De aanwezigen hebben voorafgaand de vergadering geen op/aanmerkingen bij de 
voorgestelde agenda. Wethouder stelt de agenda vast.

2 Verzonden stukken
Wethouder geeft aan dat er met de uitnodiging en agenda een aantal stukken 
verzonden is. Iedereen heeft de verzonden stukken ontvangen. Het stuk omtrent het 
plan van aanpak ^o^cent^^de Beschermd wonen en Maatschappelijke opvang' 
is wegens externe vertragingen niet vooraf opgestuurd. Deze en de andere stukken 
komen terug bij de diverse agendapunten van deze vergadering.
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3 Mededelingen

3.1 Financieel Jaarrekening 2018
Binnen het totale programma sociaal domein is er sprake van een voordeel ten 
opzichte van de begroting. Er is dus minder uitgegeven dan vooraf begroot. Dit komt 
onder andere doordat de tekorten in de jeugdzorg in 2018 lager zijn uitgevallen. De 
aantallen binnen de jeugdzorg neemt namelijk langzaam af. Dit komt mede doordat er 
intensiever zicht wordt gehouden op de effectiviteit van iedere indicatie. Wel is er nog 
steeds een tekort gaande binnen de jeugdzorg. Uit de meicirculaire zal blijken in 
hoeverre het tekort wordt aangevuld door het Rijk.

Door de individuele burger wordt gevraagd wat de financiële invloed is van de 
wijziging op de eigen bijdrage van de WMO. Daarop reageert de wethouder dat de 
financiën binnen de WMO op dit moment worden geconcretiseerd, naar aanleiding van 
de door het Rijk opgelegde wijziging in de eigen bijdrage en lopende aanbesteding 
voor hulpmiddelen en de taxbus. Na de zomer wordt aan de leden van VAT daarom 
een memo verstuurd met de financiële consequenties van deze wijzigingen.

Tot slot deelt de wethouder dat de cijfers omtrent het aantal cliënten van de 
gemeentelijke voorzieningen op 21 mei 2019 zijn gepresenteerd aan de fracties.
Nadat de jaarrekening is vastgesteld door de gemeenteraad, worden deze cijfers 
samen met de jaarrekening naar de leden van het VAT toegezonden.

3.2 Stand van zaken VN-verdrag
Het VN-verdrag richt zich op het bevorderen, beschermen en waarborgen van de 
mensenrechten van mensen met een beperking in de breedste zin. Intern zijn er 
voorbereidende werkzaamheden uitgevoerd en momenteel wordt er een plan van 
aanpak opgesteld om uitvoering te geven aan het VN-verdrag. Eerder is er een 
werkgroep opgesteld om mee te denken over het plan van aanpak. Aan deze 
werkgroep nemen de vertegenwoordigers van Platform gehandicaptenbeleid, JOVO, 
WMO-Minima, GGZe De Boei en de Seniorenraad deel. Na de zomer wordt deze 
werkgroep bij elkaar geroepen.

3.3 Jaarverslag 2018 'Commissie voor bezwaarschriften'
Naar aanleiding van het toegezonden jaarverslag 2018 'Commissie voor 
bezwaarvoorschriften' worden er een tweetal vragen gesteld door de 
vertegenwoordiger van de wijkplatforms:

- Zo werd gevraagd naar de beargumentatie waarom er een aantal keren is 
afgeweken van de adviezen van de commissie voor bezwaarschriften. De 
wethouder komt hier nog schriftelijk op terug.

- Ook werd gevraagd wat er met het geschreven signaal over een integrale 
benadering van geschil wordt gedaan vanuit de gemeente. De wethouder 
reageert hierop dat zij zich niet expliciet kan vinden in dit signaal en verwijst 
dat er altijd eerst met de medewerker en eventueel leidinggevende naar een 
oplossing wordt gezocht, voordat er een formele klachtenprocedure wordt 
opgestart.

Tot slot wordt door de vertegenwoordiger van WMO-minima gevraagd naar een 
verklaring over het verschil in 2017/2018 gericht op het aantal ingediende noodbevel- 
bezwaarschriften. De wethouder geeft aan dat dit te maken heeft met het noodbevel 
over het verbieden van de Eritrese conferentie die in 2017 zou plaatsvinden. Deze 
conferentie werd afgelast vanwege veiligheidsredenen.



3.4 Stand van zaken koplopersgemeente cliëntenondersteuning 
Op verzoek van de vertegenwoordiger vanuit de Seniorenraad deelt de wethouder de 
stand van zaken omtrent de koplopersgemeente cliëntenondersteuning.

De wethouder geeft aan dat cliëntenondersteuning verplicht is vanuit de WMO en 
Jeugd, maar niet vanuit de participatiewet en schuldhulpverlening. Dit, terwijl deze 
doelgroep ook ondersteuning kan gebruiken om de weg te vinden naar hulpverlening. 
Dat is dan ook een pijler van de gemeente Veldhoven die is verwoord in de aanvraag 
koplopergemeente cliëntenondersteuning. Ondertussen is de aanvraag van de 
gemeente Veldhoven goedgekeurd. Daarmee heeft de gemeente extra middelen 
ontvangen om aan de slag te gaan. Op dit moment wordt er een projectleider 
geworven om vervolgens zo spoedig mogelijk aan de slag te gaan met een plan van 
aanpak. Bij de uitvoering worden de partijen van de cliëntondersteuning ook 
betrokken.

4 Ingebrachte agendapunten/vragen

4.1 Terugkoppeling cursus 'een adviesraad met toegevoegde waarde'

Op 13 en 15 maart 2019 hebben een aantal leden van VAT de cursus 'Een adviesraad 
met toegevoegde waarde' gevolgd van de koepel van Adviesraden Sociaal Domein. De 
bevindingen van deze cursus zijn gedeeld met de andere leden van VAT aan de hand 
van een presentatie. Deze presentatie is tot stand gekomen vanuit een aantal leden 
die de cursus hebben gevolgd en werd gegeven door de vertegenwoordiger vanuit het 
gehandicaptenplatform. Deze presentatie kan worden opgevraagd via 
veldhovenaantafel@veldhoven.nl.

Er wordt een voorstel gedaan om werkgroep op te richten die aan de slag gaat met 
een advies over een mogelijke nieuwe werkwijze van VAT. Dit advies kan zijn dat de 
werkwijze geheel, gedeeltelijk of niet wordt aangepast. Hierbij wordt de feedback die 
de leden van VAT en wethouder na afloop van de presentatie hebben gedeeld 
meegenomen.

Aan deze werkgroepen nemen de individuele burger en vertegenwoordigers van de 
Seniorenraad, WMO en Minima, Platform gehandicaptenbeleid, JOVO en werk en 
inkomen en jeugdzorg deel. Deze werkgroep wordt aangestuurd door de 
vertegenwoordiger van den Seniorenraad en nader gefaciliteerd door de gemeente 
Veldhoven.

5 Lancering Steunwijzer

De beleidsmedewerker WMO heeft een demonstratie gegeven over het gebruik en de 
mogelijkheden van de website van Steunwijzer (https://veldhoven.steunwiizer.nl). 
Deze is op 15 mei 2019 gelanceerd in samenwerking met zes andere gemeenten. Het 
aanbod verschilt per gemeente. De gemeente Veldhoven heeft ervoor gekozen om 
naast het gecontracteerde aanbod ook het aanbod van het voorliggende veld op 
Steunwijzer te plaatsen. Het voorliggende veld bestaat hierbij uit vrij toegankelijke 
voorzieningen, zoals gesubsidieerde instellingen. De beleidsmedewerker geeft aan dat 
er dagelijks nieuwe instellingen zich aanmelden.

Vanuit VAT zijn er verschillende reacties gegeven. Zo geeft de vertegenwoordiger van 
de Seniorenraad aan dat het aantal instellingen hoog is. Echter, daar tegenover staat 
wel dat de inwoner keuzemogelijkheden heeft. De vertegenwoordiger WMO-minima 
geeft aan dat er niet altijd de juiste voorzieningen naar voren komen bij een 
zoekopdracht. De beleidsmedewerker geeft aan dat dit bekend is en hier aan wordt 
gewerkt. De beleidsmedewerker roept de leden van VAT op om, indien zij deze 
signaleren, de fouten te melden.



6 Plan van aanpak doordecentralisatie Beschermd wonen en 
Maatschappelijke opvang

De beleidsmedewerker WMO heeft een toelichting gegeven over het plan van aanpak 
'Doorcentralisatie Beschermd wonen en Maatschappelijke opvang'. Dit plan van 
aanpak wordt zo spoedig mogelijk opgestuurd naar de leden van VAT. Dit plan van 
aanpak is gezamenlijk opgesteld met vijftien gemeenten, waarvan de gemeente 
Eindhoven de centrumgemeente is. Vanaf 2021 worden de gemeenten zelf 
verantwoordelijk voor de financiële middelen voor beschermd wonen en 
maatschappelijke opvang. Daarmee wordt ingezet op de beweging van 'regionaal wat 
moet, lokaal wat kan' naar 'zo lokaal mogelijk en regionaal wat noodzakelijk is'. Dit 
betekent onder andere een nauwere aansluiting op de lokale ondersteuningsketen, 
een afbouw van intramurale voorzieningen en een toename van lichtere woonvormen 
of inzet op ambulante begeleiding. Daarnaast blijven de zwaardere producten 
gezamenlijk georganiseerd en gaat de lichtere hulpverlening juist bij de gemeente 
liggen. Waar de grens tussen de lichte en zware hulpverlening ligt moet nog worden 
bepaald, net als hoe hier financieel invulling aangegeven moet worden.

Na afloop van de toelichting wordt door SPGV gevraagd of er extra kosten verbonden 
zijn aan het decentraal organiseren van hulpmiddelen en hulpverlening. Als de zorg 
centraal wordt geboden kunnen de hulpmiddelen namelijk door meer mensen worden 
gebruikt en de hulpverlening door reistijd efficiënter worden ingericht. Daarop 
reageert de beleidsmedewerker WMO dat de organisatie hiervan nader uitgewerkt 
moet worden, maar dat het ook een positief effect heeft om de hulpmiddelen en 
hulpverlening in eigen omgeving te organiseren. Denk hierbij specifiek aan daklozen.

Er wordt een voorstel gedaan om een werkgroep te formeren voor leden die mee 
willen denken over de nadere concretisering en uitvoering van het plan. 
Vertegenwoordiger GGZe de Boei, Vertegenwoordiger werk en inkomen en jeugdzorg 
en vertegenwoordiger van JOVO willen graag deelnemen in deze werkgroep. Vanuit de 
gemeente zal de beleidsmedewerker WMO deze werkgroep faciliteren.

7 Concept verslag 'Veldhoven aan tafel'

Naast een kleine spellingsfout, opgemerkt door de individuele burger, zijn de volgende 
opmerkingen gegeven tijdens het vaststellen van het verslag:

1) De vertegenwoordiger van de GGZe de Boei wil de gemeente meegeven dat 
sommige inwoners meerdere soorten vragenlijsten voor het 
cliëntervaringsonderzoek hebben ontvangen. Dit werkt respons verlagend.

2) De vertegenwoordigers van de GGZe de Boei, Combinatie Jeugdzorg en 
Vertegenwoordiger werk en inkomen en jeugdzorg geven aan dat kinderen 
vanaf 12 jaar de vragenlijsten voor het cliëntervaringsonderzoek zelfstandig 
dienen in te vullen. Zij geven het signaal dat de vragenlijsten ingewikkeld zijn 
voor deze jonge doelgroep en raden aan om hen de mogelijkheid te geven om 
de vragenlijst samen in te vullen met een ouder. De feedback over de 
vragenlijsten wordt gedeeld met de projectgroep.

3) De vertegenwoordiger van de Wijkplatform wil graag een update over de 
werkgroep 'Verbinding in de basis'. Daarop reageert projectleider van de 
gemeente dat er twee klantreizen zijn geweest en de werkgroep hiervoor 
uitgenodigd was. De vertegenwoordiger kan zich de uitnodiging niet 
herinneren, daarom gaat de projectleider dit nog na.



8 Rondvraag ŭ Sluiting
- De individuele burger kaart de meedenksessie 'Schulden: Veldhoven aan zet!' 

aan die op woensdag 22 mei 2019 werd georganiseerd vanwege de nieuwe 
nota schulddienstverlening. De individuele burger heeft zijn input over het 
voorkomen van schulden op papier gedeeld met een aantal leden van VAT.

- De vertegenwoordiger van combinatie Jeugdzorg wilde graag twee signalen 
delen. Ze deelt ten eerste een signaal vanuit een casus. Een cliënt heeft moeite 
om de juiste hulpverlening te vinden, omdat de behandelaars zich niet als 
juiste partij achten. Daarmee wordt de cliënt zelf verantwoordelijk gehouden 
voor het vinden van de juiste behandelaar, wat demotiverend werkt en 
zorgwekkend is gezien de problematiek van de cliënt. De wethouder geeft aan 
hierover contact op te nemen met de vertegenwoordiger om deze casus verder 
inhoudelijk te bespreken.
Het tweede signaal dat de vertegenwoordiger van combinatie jeugdzorg wil 
delen, is dat zij een voorkeur heeft voor langere jeugdindicaties bij situaties 
waarvan het duidelijk is dat deze langer gaat duren. De vertegenwoordiger van 
jeugd- en pleegzorg en werk en inkomen en jeugdzorg sluiten zich hierbij aan. 
De wethouder zal zich verdiepen in de mogelijkheden en komt hierop terug.

- De vertegenwoordiger van WMO-Minima deelt dat via het nieuws wordt gedeeld 
dat er te weinig werk is voor mensen met een arbeidshandicap. Daarom wil ze 
graag weten hoe de situatie in de gemeente Veldhoven is en hoe er meer 
werkplekken gerealiseerd kunnen worden. De wethouder erkent dit signaal en 
reageert hierop door aan te geven dat Ergon een brede organisatie is: van 
dagbesteding tot de eerste trap naar de arbeidsmarkt, van gedetacheerde tot 
interne werkplekken. Ook worden er diverse pilots uitgevoerd, zoals het 
participatiebedrijf en een nieuwe pilot over tijdelijke loonkosten subsidie op de 
werkplaats van Ergon, die als opdracht hebben om uitkeringsgerechtigden 
arbeidsfit te maken. Verder kaart de vertegenwoordiger van WMO-Minima een 
specifieke casus aan.


